领世达FT01智能卡解锁

解锁的概念：丰田智能卡只要匹配上车后,无法再匹配到其他车辆.必须进行解锁才能匹配到其他车上

解锁步骤：

首先同时按住1、2、3这3按键（按以下图示标注的顺序为准），指示灯亮之后放开第3个按键

1号和2号按键不放开，灯灭之后再按一次3号按键，灯亮再放开第3号按键，

一直重复第二个步骤10次或以上，直到指示灯连续闪烁后，即可松开3个按键。

指示灯闪烁停止后，智能卡解锁完毕，可以当做新卡使用

以上步骤若不明白，可以参照附件视频
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How to Unlock Lonsdor FT01 smart key

The concept of unlocking: Toyota smart key, once been programmed to a car, it can not be programmed to another car, unless been unlocked. 

Unlock steps

1. First press and hold the 1, 2, and 3 buttons at the same time (according to the order shown in the following figure), after the indicator is on, release the 3rd button.

2. Keep pressing the 1st and 2nd buttons. After the light is off, press the 3rd button again. Then the light is on and release the 3rd button.

3. Repeat the second step 10 times or more until the indicator light flashes continuously, then you can release 3 buttons.

4. After the indicator light stops, the smart card is unlocked and can be used as a new card.

5. If you do not understand the above steps, you can refer to the attached video.
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